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 בס"ד

 צר:שנישמואל  –נשיא הבורסה 

 ראש השנה תשע"ה ה, ערבברכ

 

 הרב הראשי של מגדל העמק, –הרב יצחק דוד גרוסמן 

 כבוד הרב אלימלך פירר,

 ישראל זינגר, –ראש העיר רמת גן 

 פרופ' גדי קרן,

 ,קובי קורן, מוטי גנץ, שלמה אשד –עמיתיי הנשיאים 

 ,אבי פז –נשיא הכבוד של הבורסה 

 יאיר סהר, –לנשיאות  קודמי

 שמואל מרדכי, –המפקח על היהלומים 

 חברות וחברים יקרים,

 

 

אישיות יוצאת דופן ומיוחדת  , כאורח כבוד,במעמד חגיגי זהלארח  מאוד שמח אני

 גרוסמן.יצחק דוד כבוד הרב  הרב הראשי של מגדל העמק, -במינה 

הקמת רשת פסיק להתפעל: הרב גרוסמן, ואיני מ –אני עוקב שנים רבות אחר פועלך 

שת מיוחדת לילדי הקמת רתוך  חינוך לילדי ישראל בכל רחבי הארץ, קליטת עלייה

הפניית חסד ורחמים לעבר עבריינים, בעיקר באמצעות הקמת מערך שיקום עולים, 

 . , כל אלה, מלבד כמובן היותך גדול בתורה, כה מייחדים אותךבבתי הסוהר

פרס ישראל עבור בזיכו אותך  אלה םאת הדופן בנושאיתרומתך הייחודית ויוצואכן, 

 מפעל חיים. 

 הרב גרוסמן, תודה לך על הכבוד שנוכחותך כאן מעניקה לנו.

 סימני אור אחדים: ועמהשנת תשע"ד מגיעה לסיומה, 

חזרו רבים מאתנו מתערוכת הונג קונג, שתוצאותיה עלו במידה  לפני ימים ספורים

משרה בנו הוא ו, חזק למדיי ההי לסוגי סחורה רבים וש. הביקשלנורבה על הציפיות 

 הבאה עלינו לטובה. העונהלקראת  ותאופטימי

 ןבעוד ימים אחדים אנחנו יוצאים לתערוכה ישראלית שארגן מכון היהלומים בס

אנטוניו, בתקווה שההצלחה שוב תאיר לנו פנים, ושמיזם ראשוני זה יהווה בשורה 

 לבאים אחריו.
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נצא לניו יורק לתערוכה משותפת לבורסת היהלומים הישראלית  בעוד כחודשיים

בתזמון שיאפשר לאמריקאים לסיים את  ,ולבורסת היהלומים הניו יורקית

 .לקראת עונת החגים רכישותיהם

במקביל, אנחנו מתכננים להודיע על מועדים חדשים של שני מיזמים של הבורסה, 

 שבוע המלוטש ושבוע הגלם.  –לל המלחמה שנחתה על ראשינו גשנאלצנו לדחות ב

חדשים, ואני מתחייב סופיים אני מקווה ומאמין, שתוך זמן קצר נודיע על תאריכים 

ת היקפים ות ובעלוצמתיינה עושנקיים בארץ תהי ותהבא שהתערוכותבפניכם, 

 שיפצו אותנו על הדחייה שנכפתה עלינו.

פוק מהעבודה המשותפת עם חברי ההנהלה הנפלאים יש באופן אישי סי ,כנשיא ,לי

ומשיתוף פעולה והרמוניה הקיימים  הנהלה מסורה מאין כמוה –שלנו מצד אחד 

 הבורסה, ההתאחדות והמכון. -באחרונה בין הארגונים בענף 

לקדם אותנו, ואכן אין כמו תחושת האחדות והראייה המשותפת של המטרות כדי 

ומתן  מול רשויות המס שבכוונתנו לסיים עד סוף  ניכרת הן במשאיש התקדמות 

השנה האזרחית, הן בהקמתו של מרכז הייצור המודרני האמור להיחנך בסוף חודש 

בדיוק היום  אוקטובר והן בגיוס מקורות מימון נוספים לענף מקרנות הון וכדומה.

 תשבעקבותיו יוענקו הקצאו ,ועדת התעשייה הענפית שלמתפרסמת הודעה על הישג 

. הישג ליצרנים צעירים על ידי אחד הדילרים המובילים בענף - מיוחדים סייטים –

 שעבדנו עליו תקופה ארוכה. ,חשוב

על בני  ברוך השם בתור מי שמשקיף בנחתואם כבר מדברים על הצעירים בענף הרי 

הדור הצעיר הפרטי שלו אני יודע כמה טוב וחשוב כשדם צעיר ורענן זורם לעסק. 

 .ותעודת הביטוח שלנוהם העתיד שלנו, הצעירים 

חברות וחברים  –אני מבקש לשוב ולהודות לכל אורחינו המכובדים, ולכולכם 

המשפחה ושנת עסקים משנה טובה, שנת בריאות, נחת ברצוני לאחל לכולנו יקרים. 

 מבורכת.

 .תודה רבה


